
SHK DAM
Vi startade säsongen med i stort sett samma lag som vi hade säsongen innan i div2. Någon
vecka in så anslöt bla en målvakt samt 6-7nya utespelare. 3 av dessa försvann med tiden bla
pga jobb. Vi har snittat 12-15 spelare per träning . Nivån och viljan på träningarna har varit riktigt
bra hela säsongen. Närvaron pendlar lite , när det är tentor så märks det sen har några varit ute
och rest lite i världen. Det positiva är att vi fått ännu en målvakt så vi avslutade säsongen med 3
målvakter.

Matchmässigt så har det blivit bättre o bättre för varje match. Vill spela med högt tempo o med
fart och med detta så kommer en del tekniska fel men det är helt okej i min värld. Så länge vi
trycker och kommer med fart . vunnit många matcher på vår ork och kondition, vi har även
kunnat byta och vila spelare denna säsong vilket inte gick säsongen innan. Vi har haft någon
onödig förlust men lite så som idrott är , man lär sig även av dessa matcherna.

Det positiva med säsongen är att vi inte haft några större allvarliga skador och att spelarna
verkar trivas väldigt bra ihop som grupp o lag. Alla kan inte älska alla men på träning o match så
vet alla att vi alla måste dra åt samma håll och samarbeta vilket dom verkligen gjort.

Är med andra ord väldigt nöjd med tjejerna och har bara beröm åt dom alla . Hoppas dom flesta
kommer köra på nästa säsong och höja oss ett steg till…

Patrik & Nicklas


